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Duurzaam verhuren/verpachten gemeentelijke gronden en bevorderen biodiversiteit 
(Vervolg ) 

 
Geachte dames/heren, 
 
Ik wil beginnen met de opmerking dat het soms moeilijk is hoffelijk te blijven als het gaat om evident  onserieuze 
antwoorden uwerzijds op redelijke en goed onderbouwde verzoeken van inwoners. Uw reactie op mijn verzoek om 
gemeentelijke gronden duurzaam te verhuren of te verpachten is daarvan een kenmerkend voorbeeld.  
Toch zal ik mijn uiterste best doen beleefd te blijven. Mocht dat niet helemaal lukken dan bied ik daarvoor op 
voorhand mijn excuses aan. 
Het is overigens jammer dat ik u überhaupt moet uitleggen waarom uw antwoorden onserieus zijn, maar ik ontkom er 
niet aan, u dwingt mij er toe. 
 
Allereerst is daar het feit dat u op geen enkele wijze bent ingegaan op de redenen tot mijn verzoek om 
landbouwgiffen te verbieden voor het gebruik van uw eigen gronden, zoals bijvoorbeeld het daarmee creëren van 
een gelijk speelveld voor alle potentiële huurders/pachters. Dit alles gezien in het licht van de door u vastgestelde 
beleidsnota Groen, samen doen! en de sublieme inleidende woorden van de voor de nota verantwoordelijke 
wethouder Wout Wagenmans. 
   Op de tweede plaats is uw verwijzing naar de afgewezen motie in dit geval  merkwaardig, omdat daarin geen 
enkele link is gelegd naar de voorheen vermelde beleidsnota met daarin het veelbelovende voorwoord. 
Ik neem het de indieners van de motie niet kwalijk dat hen het belang van de beleidsnota is ontgaan, maar juist dat 
belang en de waarde van het geschrevene, is de voornaamste reden van mijn verzoek. 
   Op de derde plaats bent u niet ingegaan op het creëren van een gelijk speelveld voor alle potentiële 
gebruikers/huurders. Het is immers een feit dat, bij het toestaan van landbouwgiffen, de biologische 
belanghebbenden worden uitgesloten. Bij een verbod op giffen daarentegen, wordt niemand uitgesloten en kan 
iedereen meedoen. 
 
Met het door u gegeven antwoord toont u niets anders dan laatdunkendheid naar de biologische sector. 
Erger echter, is dat uw beleidsnota’s blijkbaar niets, maar dan ook helemaal niets voorstellen. Want als u er op 
aangesproken wordt, geeft u niet thuis en bent u, zodra inwoners u herinneren de verplichtingen die uit de nota’s 
voortvloeien, zelfs bereid hen te beledigen met nietszeggende antwoorden. 
In dit verband herinner ik u maar weer eens aan uw Ontwikkelingsplan LOG's Raalte (59 pagina’s dik!) aangaande 
het aanbrengen van aan het zicht ontrekkende beplanting rond agrarische gebouwen. De nota werd compleet door u 
genegeerd had daarom geen enkel effect. Jammer van het vele werk dat eraan besteedt is.  
En zo zijn er voorbeelden te over.  
 
Mijn vraag aan u is 
a. Mijn verzoek van 14 december 2018 opnieuw te behandelen, met inachtneming van de inhoud van de nu voor u 

liggende brief. 
b. Dit onderwerp, de criteria voor verhuur/verpachten dus,  te agenderen voor een inhoudelijke raadsdiscussie. 

Daarvoor is onderwerp, lijkt me, belangrijk genoeg. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 


